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Z Á P I S  
 

z jednání Akademického senátu Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích,  
konaného dne 6. 3. 2018 

 
 
Přítomni (bez titulů): S. Berková, A. Burianová, T. Buřič, F. Dolák, M. Dvořák, R. Gebauer, T. Hauer, 

E. Havlová, J. Hrdlička, M. Hric, M. Hronková, R. Hrubý, A. Hudáčková, O. 
Chvojka, P. Kilbergr, R. Kuneš, L. Mareš, J. Neugebauer, P. Ondr, K. Pícha, A. 
Polanová, V. Profant (od 14:30), T. Randák, D. Skalický, P. Soukup, J. Vaclík, T. 
Veber, T. Volek, L. Zábranský, E. Zusková, I. Žlábková. 

 
Omluveni (bez titulů): J. Bárta, P. Dvořák, D. Gela, V. Hadačová, M. Klapetek, R. Míčka, T. Minařík, P. 

Šmilauer, M. Vítečková 
 
Hosté (bez titulů):  T. Machula (rektor JU), B. Jiroušek (prorektor JU), F. Volf (PF JU, zástupce v SK 

RVŠ), S. Štefl – provozovatel bufetu a prodejny v budově menzy ve Čtyřech 
Dvorech. 

 
Předsedkyně AS JU I. Žlábková konstatovala usnášeníschopnost dle prezenční listiny (14:00). AS JU 
nejprve schválil zapisovatele (T. Veber za TF JU), ověřovatelky zápisu (A. Hudáčková za ZSF JU a E. 
Zusková za FROV JU), skrutátory (P. Soukup za PřF JU a L. Mareš za TF JU). 

Hlasování: pro-25 proti-0 zdržel se-2  
 
Program:  

1. Organizační záležitosti AS JU 

2. Zpráva o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností  

3. Informace z Rady vysokých škol 

4. Informace ze Studentské komory Rady vysokých škol 

5. Informace ze studentské komory AS JU 

6. Různé 

 

Hlasování o programu jednání v předloženém znění.  Hlasování: pro-27 proti-0 zdržel se-0  

 
1. Předsedkyně AS JU informovala, že za ZF místo M. Březinové, která rezignovala na svůj 

mandát, bude v AS JU zasedat J. Bárta (pro dnešek omluven). 

 

2. Prorektor B. Jiroušek a rektor T. Machula představili Zprávu o vnitřním hodnocení kvality 

vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností. Následovala diskuse, v níž dominoval senátor 

T. Hauer, který připravil celkem 36 připomínek k formě a obsahu a přednesl dotaz 

nepřítomného senátora P. Šmilauera ohledně sledovaných indikátorů. Následně senátor K. 

Pícha vznesl dotaz k části zprávy, kde se mluví o SWOT analýze. Na připomínky reagovali 

přítomní zástupci vedení univerzity. Na závěr byl v diskusi vznesen dotaz, zda je možné i přes 

dotčená místa Zprávu o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 

činností schválit, přítomní členové AS JU s tím vyslovili souhlas za podmínky, že 

problematická místa budou opravena. V následném hlasování AS JU schválil Zprávu o 

vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností.   

Hlasování: pro-29 proti-0 zdržel se-2  
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3. Prorektor B. Jiroušek krátce informoval o aktuálním dění v Radě vysokých škol. Sdělil, že se 

řešily především záležitosti s ustavováním RVŠ v novém složení. 

 

4. O dění ve Studentské komoře RVŠ informoval AS JU delegát za JU Filip Volf z PF JU. Sdělil, že 

SK RVŠ řešila především pojem „věčný student“ a ohrazovala se proti některým výrokům 

obsaženým v prohlášení vlády ČR, vládnoucí v demisi. Dále se zabývala možností 

elektronického hlasování a protesty proti některým krokům politických stran aktuálně 

vládnoucích v ČR. 

 

5. Senátorka AS JU E. Havlová informovala AS JU o schůzce studentské komory AS JU, která 

proběhla 5. 3. 2018, kde se řešila situace v menze JU (viz bod Různé programu). 

 

6. V bodě Různé byla řešena situace kolem „bufetu pod schody“ v menze JU, jehož 

provozovatelem je pan Mgr. Stanislav Štefl. Z následné diskuse vyplynula potřeba přizvat na 

další jednání AS JU ředitele Kolejí a menz JU, Ing. Hájka, aby se k celé situaci vyjádřil. 

 
Příští schůze AS JU se bude konat v úterý 10. 4. 2018.   

 
 
Zapsal:  T. Veber 
Ověřili:   A. Hudáčková, E. Zusková 
 
 
 
 

 


